
 

Zápis č. 14 
 

ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE DOUBRAVICE 

konaného dne 4. 12. 2023 

 
Místo konání:   zasedací místnost Obecního úřadu Doubravice 

Začátek zasedání:   18:00 hodin 

Zasedání řídil:  Radim Šupka 

Přítomní zastupitelé:  Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav 

Zábranský, Ing. Petr Hrubý, Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml. 

Hosté:   xxxxxxxxxx,xxxxxxxxx 

Zapisovatel:   Tereza Suchá 

Ověřovatelé zápisu:  Václav Paleček, Rudolf Červený 
 

Starosta obce Radim Šupka zahájil jednání zastupitelstva obce, přivítal přítomné zastupitele na 

tomto jednání a konstatoval, že je přítomno všech 7 zastupitelů. Zastupitelstvo je tedy 

usnášeníschopné.  
 

NÁVRH PROGRAMU: 

1. Schválení obecné závazné vyhlášky obce Doubravice o místním poplatku ze psů a zrušení 

obecné závazné vyhlášky č. 4/2019 

2. Schválení obecné závazné vyhlášky obce Doubravice o místním poplatku za obecní systém 

odpadového hospodářství a zrušení obecné závazné vyhlášky č. 1/2021 

3. Schválení rozpočtového opatření č. 11/2023 

4. Schválení návrhu od společnosti ČEVAK a.s. pro Vodné na rok 2024 

5. Schválení návrhu od společnosti ČEVAK a.s. pro Stočné na rok 2024 

6. Schválení návrhu rozpočtu obce pro rok 2024 

7. Schválení návrh rozpočtu SMO region Pomalší na rok 2024 

8. Posouzení nabídky od společnosti E.ON na rekonstrukci stávajícího rozvaděče VO a 

doplnění světelných bodů v obci 

9. Podnět od xxxxxxxx – problematický stav místní komunikace 

10. Návrh změny č.2 územního plánu Vidov 

11. Různé 

1. Informace o výsledcích dílčího přezkoumání hospodaření za rok 2023 

2. Informace o zahájené daňové kontrole FÚ pro Jihočeský kraj 

3. Nález poškozené sošky u výklenkové kaple a možnost jejího restaurování 

4. Informace o Spolku na Ochranu Stromů (S.O.S.) a jeho podnětech 

Návrh starosty na úpravu navrženého programu (zařazení nových bodů): 

12. SDH Doubravice, Zásahová jednotka a investice SDH pro rok 2024 

13. Zpráva Kontrolního výboru obce 

 

 

Návrh usnesení č.1/14/2023:  

Schválení programu zasedání zastupitelstva obce jako celku s úpravou navrženého programu a 

zapisovatele  

Pro 7 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský, 

Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 0, zdržel se 0 

Usnesení č. 1/14/2023 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 
 

 



 

Bod č. 1. Schválení obecné závazné vyhlášky obce Doubravice o 

místním poplatku ze psů a zrušení obecné závazné vyhlášky č. 4/2019 
Základní informace k bodu přednesl starosta Bc. Radim Šupka, který informoval zastupitele, že 

Parlament České republiky schválil dne 13. července 2023 novelu zákona o místních poplatcích. 

Ministerstvo vnitra doporučilo vydat nové obecně závazné vyhlášky, které budou odpovídat nové 

právní úpravě účinné od 1.ledna 2024. 

     
Návrh usnesení č. 2/14/2023:             

Schválení nové Obecně závazné vyhlášky obce Doubravice o místním poplatku ze psů vydané 

na základě § 14 zákona č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích, ve znění pozdějších předpisů (dále 

jen „zákon o místních poplatcích“), a v souladu s § 10 písm. d) a § 84 odst. 2 písm. h) zákona 

č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení). A zároveň touto vyhláškou zrušit obecně závaznou 

vyhlášku č. 4/2019 o místním poplatků ze psů ze dne 20. 12. 2019. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 7 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský, 

Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 0 a zdržel se 0 

Usnesení č. 2/14/2023 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 2. Schválení obecné závazné vyhlášky obce Doubravice o místním 
poplatku za obecní systém odpadového hospodářství a zrušení obecné závazné 

vyhlášky č. 1/2021 

Starosta Bc. Radim Šupka, informoval zastupitele, že důvodem vydání obecně závazné vyhlášky 

je opět doporučení Ministerstva vnitra. Ministerstvo vnitra podotýká že, předmětná novelizace se 

primárně dotýká správy místních poplatků, nicméně tyto změny mohou mít vliv na úpravu 

jednotlivých místních poplatků, včetně obsahových náležitostí obecně závazných vyhlášek. 

 

Návrh usnesení č. 3/14/2023:             

Schválení nové Obecně závazné vyhlášky obce Doubravice o místním poplatku za obecní systém 

odpadového hospodářství na základě § 14 zákona č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích, ve znění 

pozdějších předpisů (dále jen „zákon o místních poplatcích“), a v souladu s § 10 písm. d) a § 84 

odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení). A zároveň touto vyhláškou 

zrušit obecně závaznou vyhlášku č. 1/2021 o místním poplatku za obecní systém odpadového 

hospodářství ze dne 23. 11. 2021. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 7 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský, 

Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 0 a zdržel se 0 

Usnesení č. 3/14/2023 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 
Bod č. 3. Schválení rozpočtového opatření č.11/2023 

Zastupitelstvo obce Doubravice bere na vědomí rozpočtové opatření č. 11/2023 schválené 

starostou obce dne 10. 11. 2023. Rozpočtové opatření je přílohou zápisu. 

 

 
Bod č. 4. Schválení návrhu od společnosti ČEVAK a.s. pro Vodné na rok 2024 

Základní informace přednesl pan starosta Radim Šupka a zastupitelé projednali předložený návrh 

od společnosti ČEVAK a.s. Návrh je přílohou zápisu ZO. Dle návrhu kalkulace dvousložkové ceny 

vodného pro skupinu obcí Nedabylsko, na rok 2024, zpracovaného společností ČEVAK a.s., 

vycházejí ceny vodného na 42,10,-Kč bez DPH, což je cena navýšená oproti roku 2023 o 2,29,-Kč 

bez DPH. Nájem na rok 2024 je navržen od společnosti ČEVAK a.s.ve výši 162.000, -Kč, stejná 

částka jako v roce 2023. Pevná složka vodného bez DPH 408,00,-Kč/m3, stejná cena jako v roce 

2023. 



 

Návrh usnesení č. 4/14/2023:  

Schválení navrhované ceny vodného na rok 2024: 

• pohyblivá složka vodného bez DPH  42,10,-Kč/m3 

• pevná složka vodného bez DPH        408,- Kč 

• nájemné ve výši     162 000,- Kč 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 7 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský, 

Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 0 a zdržel se 0 

Usnesení č. 4/14/2023 bylo přijato ve znění návrhu. 

 
 
Bod č. 5. Schválení návrhu od společnosti ČEVAK a.s. pro Stočné na rok 2024 
Základní informace přednesl pan starosta Radim Šupka. Se zastupiteli projednali předložený 

návrh od společnosti ČEVAK a.s. Návrh je přílohou zápisu ZO. Výše stočného na rok 2024 je 

kalkulována na 39,59 Kč/m3 bez DPH, což je cena navýšená o 1,31 Kč bez DPH. Nájem za 

kanalizaci na rok 2024 je od společnosti ČEVAK a.s. navržen ve výši 38.000, -Kč, což je o 4.300, 

-Kč více než v roce 2023. 

 

Návrh usnesení č. 5/14/2023:             

Schválení navrhované ceny stočného na rok 2024 ve výši 39,59 Kč /m3 bez DPH a nájemné za 

kanalizaci ve výši 38.000, -Kč 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 7 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský, 

Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 0 zdržel se 0 

Usnesení č. 5/14/2023 bylo přijato ve znění návrhu. 

 
  
Bod č. 6. Schválení návrhu rozpočtu obce pro rok 2024 
Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka. Každý zastupitel obdržel návrh rozpočtu 

pro rok 2024. Další návrhy zastupitelů, které vyplynuly z diskuze, byly zpracovány do návrhu 

rozpočtu na rok 2024 a případně upraveny. 

 

Návrh rozpočtu: 

• Příjmy: 6.172.063, -Kč 

• Výdaje: 6.877.605, -Kč 

• Financování:  - 705.542, -Kč  

 

Návrh rozpočtu je schodkový a bude financován z úspor minulých období. Návrh rozpočtu na rok 

2024 je přílohou tohoto zápisu. Plánovaným závazným ukazatelem jsou celkové výdaje, ostatní 

údaje v návrhu rozpočtu mají informativní charakter. 

 

Návrh usnesení č. 6/14/2023:  

Schválit návrh rozpočtu na rok 2024 (přílohou je rozpracování návrhu rozpočtu): 

• Příjmy: 6.172.063, -Kč 

• Výdaje: 6.877.605, -Kč 

• Financování:  - 705.542, -Kč  

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 7 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský, 

Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 0 zdržel se 0 

Usnesení č. 6/14/2023 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

 
 



 

Bod č. 7. Schválení rozpočtu SMO Region Pomalší na rok 2024 
Základní informace přednesl pan starosta Radim Šupka, který zastupitele 

informoval, že jsme obdrželi návrh rozpočtu SMO Region Pomalší na rok 2024. Zastupitelé berou 

rozpočet na vědomí. Návrh rozpočtu je přílohou zápisu. 

 

 

Bod č. 8. Posouzení nabídky od společnosti E-ON na rekonstrukci stávajícího 

rozvaděče VO a doplnění světelných bodů v obci 

Starosta Radim Šupka zastupitelům předložil nabídku od společnosti E.ON na rekonstrukci 

stávajícího rozvaděče VO a doplnění světelných bodů v obci. Celková cena nabídky činí 

106.201,15,- Kč. 

 

Návrh usnesení č. 7/14/2023:  

Schválit nabídku od společnosti E.On na rekonstrukci stávajícího rozvaděče VO a doplnění 

světelných bodů v obci za celkovou cenu 106.201,15,- Kč. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 7 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský, 

Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 0 zdržel se 0 

Usnesení č. 7/14/2023 bylo přijato ve znění návrhu. 

 

 

Bod č. 9. Podnět od xxxxxxxxx – problematický stav místní komunikace 

Panem xxxxxxxxx byla e-mailem dne 15.11.2023 zaslána stížnost na problematický stav obecní 

komunikace. Starosta Radim Šupka konstatoval, že o problematické situaci s obecní komunikací 

zastupitelstvo obce ví a snažíme se jí řešit. V tuto chvíli se připravuje projekt na vytvoření 

kompletní nové komunikace, včetně sítí, osvětlení atd. Zastupitelé se shodli, že v tuto chvíli je 

potřeba udělat ještě provizorní řešení, a to srovnání povrchu a položení asfaltového recyklátu na 

jaře roku 2024, tak aby situace byla alespoň částečně vyřešena do doby samotné realizace 

asfaltové komunikace. 

 
 
Bod č. 10. Návrh změny č. 2 územního plánu Vidov 
Do datové schránky byl obdržen návrh změny č.2 územního plánu Vidov. Starosta a zastupitelé 

berou návrh na vědomí a nemají za obec námitky k územnímu plánu Vidov. 

 

Bod č. 11. Různé 

a) Informace o výsledcích dílčího přezkoumání hospodaření za rok 2023 

Starosta Radim Šupka informoval přítomné, o výsledcích provedeného dílčího přezkum obce 

za rok 2023. Chyby a nedostatky budou napraveny do konečného přezkoumání hospodaření 

obce za rok 2023. 

 

b) Informace o zahájené daňové kontrole FÚ pro Jihočeský kraj 

Starosta obce Radim Šupka, informoval zastupitele o tom, že nyní byla zahájena daňové 

kontrola FÚ. Kontrola se týká dotací, které obec čerpala od Ministerstva vnitra. Rozhodnutí 

o poskytnutí dotace (projekt) „Obnova sportoviště v obci Doubravice“, (projekt) „Stavební 

úpravy stávajícího objektu budovy Obecního úřadu v obci Doubravice u Českých Budějovic“ 

a (projekt) „Doubravice – Dopravní automobil“.  

 

c) Nález poškozené sošky u výklenkové kaple a možnost jejího restaurování 

Starosta Radim Šupka informoval zastupitele, že při terénních úpravách kolem kapličky 

byla nalezena poškozené soška. Byl osloven Národní památkový ústav – oddělení 

restaurování, od kterého starosta obce získal vyjádření, že se nejedná o původní výbavu 

kapličky (kulturní památka). Nalezené torzo sochy madony tedy není kulturní památkou. 

Jedná se o novodobou kopii madony z umělého kamene. Zastupitelé došli k názoru, že 

tedy nemá smysl sošku restaurovat.  



 

d) Informace o Spolku na Ochranu Stromů (S.O.S) a jeho 

podnětech 

Starosta obce jako první předal slovo zástupci Spolku na Ochranu Stromů (S.O.S) 

xxxxxxx, která představila myšlenku spolku, který se snaží chránit zeleň nejen v obci 

Doubravice. Zároveň také vysvětlila důvody zaslání podnětu na Krajský úřad, odbor 

životního prostředí ohledně rozhodnutí na povolení kácení lípy na pozemku parc. č. 

596/13 v k.ú. Doubravice u Českých Budějovice. Poté proběhla diskuze zastupitelů a 

přítomných členů spolku. 

 

 

Bod č. 12. SDH Doubravice, Zásahová jednotka a investice SDH pro rok 2024 
Starosta Radim Šupka informoval zastupitele obce o obdržené žádosti o příspěvek na činnost 

SDH Doubravice v roce 2024. Zastupitelé nabídku posoudili a souhlasí, aby SDH Doubravice 

pořídilo nové čerpadlo, které je nyní nefunkční a také džeberovou stříkačku. Na případné další 

investice pro SDH Doubravice bude zastupitelstvo obce čekat, zda obec získá dotaci na nový 

požární přívěs. Podle toho se poté rozhodne o případných dalších investicích  

 

Návrh usnesení č. 8/14/2023:             

Schválení příspěvku na nákup nového kalového čerpadla a džeberové stříkačky pro potřeby SDH 

Doubravice. 

 

Hlasování o návrhu usnesení: 

Pro 7 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský, 

Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 0 zdržel se 0 

Usnesení č. 8/14/2023 bylo přijato ve znění návrhu. 

 
 
Bod č. 13. Zpráva Kontrolního výboru obce 
Starosta Radim Šupka informoval zastupitele obce o obdržených zápisech z proběhlé kontroly 

Kontrolního výboru obce. Zastupitelé berou zápisy na vědomí. Jednotlivé zápisy jsou přílohou 

zápisu. 

 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Doubravice skončilo ve 20:45. 

 

 

Ověřovatelé zápisu: Rudolf Červený  ____________________________ 

 

 

   Václav Paleček  ____________________________ 

 

 

 

Starosta obce: Radim Šupka   ____________________________ 

 

 

1.místostarosta obce: Zdeněk Schaffelhofer ml. ____________________________ 

 

 

2.místostarosta obce: Tomáš Suchý  ____________________________ 

 

 

Zápis zpracovala Tereza Suchá, dne 9.12.2023 


